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Sz. P. Krzysztof Kosiński  

Prezydent Miasta Ciechanów 

Interpelacja nr 1 

 

W obliczu sporu między Panią Danutą Ceranowską a Prezydentem Miasta w sprawie 

rozwiązania bez podania przyczyn umowy dzierżawy na lokal handlowy w Hali Targowej 

„Bloki” w dniu 30 listopada 2018 r. zwracam się do Pana Prezydenta z następującymi 

pytaniami: 

- Czy prawdą jest, że Pani Danuta Ceranowska podczas spotkań z przedstawicielami 

miasta reprezentowała nie tylko siebie, ale jako Sekretarz Komitetu Kupców od 2011 r. 

przede wszystkim społeczność ciechanowskich przedsiębiorców działających na tzw. 

bazarku? 

- Dlaczego nie pozwolono wziąć udziału w spotkaniu w dniu 28 listopada 2018 r. 

przedstawicielom mediów? 

- Czy podczas spotkania Pana Prezydenta w tym dniu z kupcami, Pani Danuta 

Ceranowska była jedyną osobą spośród kupców, która zgłaszała pytania i uwagi do warunków 

panujących na hali? 

- Czy podczas tego spotkania kupcy zostali poinformowani o podjętych przez ratusz 

działaniach dotyczących rozwiązania w sprawie sufitów nad lokalami ?  

- Kiedy ratusz rozpoczął w/w działania, kiedy Miasto wystąpiło o opinię 

rzeczoznawcy ds. zabezpieczeń przeciwpożarowych ? Proszę o udostępnienie pisma 

skierowanego do rzeczoznawcy. 

- Czy Pan Prezydent podziela opinię kupców wyrażoną w liście zamieszczonym w 

oświadczeniu UM w sprawie działań pani Danuty Ceranowskiej, że działania te „ mają 

znamiona działań politycznych” i uderzają w dobre imię Prezydenta miasta Ciechanów? 

- W oświadczeniu UM czytamy m.in. „Gmina Miejska Ciechanów nie była w stanie 

spełnić wszystkich oczekiwań pani Danuty Ceranowskiej, w związku z czym umowa została 

rozwiązana”. Podczas Komisji Kultury i Oświaty Pani Prezes ciechanowskich struktur ZNP 

poinformowała radnych, że związek zgłosił postulaty płacowe dyrektorom ciechanowskich 

szkół, które podlegają Panu Prezydentowi. Czy wobec braku możliwości spełnienia 

oczekiwań planuje Pan rozwiązanie umów z nauczycielami analogicznie do sytuacji z Panią 

Ceranowską?  



- Czy możemy się spodziewać, że taki sposób załatwiania kwestii spornych, różnic 

zdań stanie się normą? 

- Czy mając na uwadze fakt, że Pani Danuta Ceranowska od 25 lat prowadzi 

niezmiennie swoją działalność gospodarczą na tym terenie wziął Pan Prezydent pod uwagę, 

że wypowiedzenie umowy dzierżawy bez podania przyczyny spowoduje realną likwidację 

dwóch miejsc pracy? 

- Czy podejmując decyzję o wypowiedzeniu  umowy dzierżawy bez podania 

przyczyny brał Pan Prezydent pod uwagę aspekt społeczny, sytuację rodzinną wdowy mającej 

na utrzymaniu troje dzieci oraz zatrudnionej przez Panią Ceranowską współpracownicy – 

matki czworga dzieci? 

- Spełnienie jakich warunków, zaistnienie jakich okoliczności uważa Pan za 

konieczne, aby zmienić decyzję z dnia 30 listopada 2018 r. wobec Pani Danuty Ceranowskiej 

deklarującej wolę dalszej dzierżawy lokalu w Hali Targowej?  
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